

REFERAT

Referat bestyrelsesmøde d. 23.08.21

Møde indkaldt af Anders Jørgensen

Deltagere: Rasmus Haltrup, Mads Engelbreth, Lars Bo Pedersen, Anders Jørgensen, Anne Gaardsvig, Diana Qvistgaard

Sted: Køkkenet Mot Multi

Medbring: Kage: Diana

Punkt 1

Hjemmesiden:

Der er en regning på opkrævning til hjemmesiden: Rasmus og Anders følger op med Søren om den regning der ligger er på kontinent. Den er på 500 kr. Forfald d. 03.09

Andet: Jannie spørger om 2. klassen kan låne hallen d. 02.09.21. Hallen skal bookes så de har den for det tilfælde at det regner.

Punkt 2

Arbejdsdagen.

Der skal sendes mødetider mm ud. Rasmus, Anne og Anders får styr på de sidste detaljer i uge 35 hvor der sendes noget ud. Anne indkalder til teamsmøde.

De der ikke kan komme d. 25.09 får imidlertid den besked, at der kommer en melding og eventuelle andre opgaver når dette er på plads.

Punkt 3

Haltilskud

Der skal arrangeres et nyt møde med Kultur og Fritid, herunder findes en dato. Pt. er den 8. september i spil. Anders undersøger med de relevante personer om de kan deltage, herunder Dennis Port og Dorthe.

REFERAT

Punkt 4

Parkeringsforhold

Det ønskes at der skabes noget mere flow i forhold til parkering. Der er blevet gjort nogle tiltag hidtil. Skal der gøres nogle flere og større tiltag skal meldingen komme fra skolen. Beslutningen om hvad der skal gøres, er forbeholdt en beslutning fra skoleledelsen, men vi er mere end villige til at hjælpe hvis der bliver taget en beslutning om specifikke tiltag.

Skolebestyrelsen har taget kontakt, men vi kan i Støtteforeningen ikke gøre noget herfra.

Punkt 5

Kontorsituationen - Nyt fra Skolebestyrelsen:

Der er pt. Ikke noget nyt angående deres rolle. Rasmus og Anders har møde med Pernille og Per d. 25.08.21 kl. 16. Hvis Skolebestyrelsen ikke har en plan på mødet, så finder vi anden løsning, herunder lejer et revisionsfirma ind udefra til at håndtere økonomien. Adskilles skolens og Støtteforeningens økonomi fremadrettet, skal der kigges grundigt på "hvordan den skal skæres". Spørgsmålet er hvordan vi skal gøre det mht. kontingent og konfirmantopsparing. "Hvad kan svare sig" mm.

Punkt 6

Bålhytte

Der skal søges en del økonomisk støtte til dette projekt. Beliggenheden af hytten kunne eventuelt være bag hallen ved motionsredskaberne. Etablering af hytten skal efter opførelse være tilknyttet en lejeindtægt. Der er søgt midler til etablering af hytten

Punkt 7.

Bankskifte:

Der er møde igen i uge 34 - skiftet er meget sandsynligt en realitet. Der skal tages beslutning om et skifte inden d. 01.09.21

Punkt 8.

Kommende arrangementer:

REFERAT

NÆSTE

- *Julemarked* er fastsat til d. d. 20. november: Der skal laves en forventningsafstemning i forhold til julemarkedet mht. planlægning mm. med Skolebestyrelsen og skolen i mellem. Vil skolen gerne selv stå for det, eller skal der gøres i samarbejde.

Alt afhængig af modellen, skal der laves en plan. Der ligger en "køreplan" på Støtteforeningens fællesdrevet. Det kunne være en ide at have en tovholder som har erfaring med julemarkedet. Jens fra sidste bestyrelse kunne være en mulighed.

- *Oktoberfest*: det når vi ikke. Det kan ikke lade sig gøre rent organisatorisk. der er ikke ressourcer

- *Foredrag ved Steen Møller*: det kunne være en vinterdag, gerne januar. Anders ringer og forhører Steen hvornår han kan.

- *Jesper Karlsen*: arrangementet udskud til foråret

- *Andet?* Der er ikke noget "på tapetet" pt., men eventuelt en høst/oktoberfest i 2022.

Punkt 9.

Næste møde:

- Teamsmøde i uge 35. Anne indkalder Anders, Rasmus og Lars.
- Workshop om vores vision for Støtteforeningen er fastsat til d.08.09.21. kl. 19.00.

Punkt. 10

Eventuelt:

- Solceller: der er en stor pulje der kan søges. Der skal tages kontakt til den rette person i forhold til hvordan vi ansøger til skolens nye tag. Anders og Rasmus forhører. Anders tjekker muligheden for solceller på friskolens tag.

- Rasmus køber en buket blomster til Inge og afleverer til hende.

-Lars fortæller om Støtteforeningen til forældremødet for BH og VS
